
Zápis ze schůze výboru TJ Sokol Statenice

konané dne 30.11.2023 od 18,30 hod v Hospůdce na
fotbalovém hřišti

Přítomni: Jana Špičáková, Petr Poulíček, Soňa Tobišková, Lukáš Lorenc, 
Jan Petera

Omluveni: Bohunka Krčková, Ivan Machálek

Hosté: Matěj Maxa, Vicky Whitehead, L. Janatová, P. Menšík, manželé 
Půstovi

1. Lyžařský den - Vicky Whitehead nabídla, že by mohla pod hlavičkou 
Sokola uspořádat několik lyžařských dnů pro děti. Jednalo by se o 
několik jednodenních sobotních akcí v průběhu ledna a února 2024. 
S organizací by jí pomohla Bára Whitehead, která má potřebnou 
trenérskou i zdravotní licenci. Vicky W. se bude o získání licence 
pokoušet v průběhu prosince. Je nutné připravit letáček a rozpočet. 
Podle zájmu by se určilo, jestli by se jelo autobusem, anebo auty. 
Děti by mohli doprovodit rodiče. Přesný program zatím není určen.

2. Rybářský oddíl – Pan Kruliš připravil leták, který byl vyvěšen na 
stránkách Sokola a na sociálních sítích, přihlásilo se cca 9 dětí 
(aktuální přesný počet ještě ověříme), ale zdá se, že kapacita oddílu 
je již vyčerpána. Začínat se bude od 18. ledna 2024.

3. H&M – p. Mahel – podepsaný dodatek Nájemní smlouvy nám zatím 
stále nebyl doručen.

4. Letiště Praha – letiště nám schválilo grant na opravu zázemí (WC a 
část šaten), a to ve výši 300 tis. Darovací smlouvu jsme podepsali a 
zaslali zpět Letišti Praha. Realizace musí proběhnout nejpozději do 
konce května, předpokládáme, že proběhne na přelomu ledna a 
února v rozsahu odpovídající výši grantu.

5. Osvětlení na hřišti – umístění na stožáry neproběhlo. Tréninky na 
hřišti momentálně neprobíhají, využíváme osvětlenou obecní 
umělku. Vzhledem ke stáří žárovek, které již mají slabý světelný 
výkon, a vzhledem k finanční náročnosti, zatím osvětlení řešit 
nebudeme. Během roku 2024 musíme našetřit cca 50 tisíc, na 
podzim bychom osvětlení opravili.

6. Darovací smlouvy – stále řešíme (S. Tobišková a B. Krčková).



7. Sponzorské dary – bannery sundány nejsou, místo sundání se jeví 
jako méně náročnější jen přelepit bílým bannerem o velikosti 2x1 m.

8. Nájemní smlouva s chataři – schůzi výboru Sokola navštívili 4 
zástupci chatařů. Kromě debaty ohledně nové nájemní smlouvy 
(stávající končí 31.12.2023) a řádu chatové osady se řešila možnost 
připojení chat na elektřinu. To by znamenalo ze strany Sokola 
podniknout potřebné kroky ke zjištění proveditelnosti, případně 
zpracování projektu a rozpočtu. Je třeba dořešit rozdělení nákladů 
mezi jednotlivé chataře, ale i Sokola (vzhledem k tomu, že také 
vlastní jednu chatu). Chataři nájemní smlouvu i řád prodiskutují mezi
sebou i s právníkem a zašlou nám své připomínky. Vzhledem 
k vysoké pravděpodobnosti, že se během prosince nestihne vše 
domluvit a podepsat, nabízí se možnost podepsat dodatek ke 
stávající nájemní smlouvě, který by nájem prodloužil do konce ledna 
2024.

9. Dar Woxi – S. Tobišková nás informovala, že dar byl již vyčerpán.

10. Grant z obce – M. Maxa připraví žádost o grant z obce pro 
Sokol i pro příští rok. Nabízí se použít ho na mzdy trenérů a 
soustředění přípravky. M. Maxa se domluví s J. Makovičem na 
rozpočtu a detailech.

11. Mikuláš – bude se konat v úterý 5.12.2023 od 17,30 hod. 
Balíčky pro děti koupíme u p. Sadila. Organizace je zajištěna, ještě 
sháníme čerta.

12. Vývěsní tabule – jedna dřevěná tabule je prakticky hotová, 
zakoupíme do ní plexisklo a umístíme ji k zahradnictví v Únětické 
ulici. A dále bychom každý rok zakoupili jednu hliníkovou, čímž 
bychom postupně vývěsky vyměnili. Vzhledem k napjatému 
rozpočtu rychlejší cesta momentálně není.

13. Přípravka, cyklo – přípravka předala rozpočet na 1. pololetí 
roku 2024. Na rozpočet od cyklo oddílu stále čekáme. Na základě 
rozpočtu se budeme moct rozhodnout o úpravě mezd trenérů.

14. Žádost o navýšení daru z rozpočtu obce – M. Maxa připravil 
žádost o příspěvek 200 tis. z rozpočtu obce. Žádost jednatel 
podepsal, druhý den ji podáme na obecní úřad.

15. Rekonstrukce šaten/sprch/WC – z letiště jsme dostali jen část 
peněz potřebných pro rekonstrukci. Zkusíme podat ještě žádost o 
dotaci na Středočeský kraj. Ta se bude vypisovat začátkem prosince,
v lednu by mělo být možné žádost podat.

16. Zástavní právo na pozemky – od I. Machálka zatím nemáme 
podepsanou kvitanci o splacení půjčky. Opět se mu ozveme a 
nejpozději během příštího týdne to chceme vyřešit.



17. Dary – stále v řešení. Některé nám již byly zaslány, 
u některých se ještě ladí smlouvy. A některé ještě nejsou jisté a 
záleží na možnostech firem/živnostníků ke konci letošního roku.

18. Dukla – fakturu jsme odeslali, čekáme na proplacení. V případě
prodlevy budeme urgovat.

19. Můj klub 2024 - aktualizace seznamů – pro podání žádosti Můj 
klub 2024 potřebujeme zaktualizovat seznamy dětí fotbalové 
přípravky a cyklo oddílu.

20. Ing. Češka – studna a septik - potřebné dokumenty vyjadřující 
náš souhlas jsou připravené (Dohoda o zřízení, plné moci), starostka 
a jednatel podepíší za Sokol, následně předáme p. Češkovi.

21. Topení v šatnách – s nástupem zimy výrazně naskočila 
spotřeba elektřiny. Topení v šatnách a topení v hospůdce je potřeba 
oddělit. V šatnách je třeba instalovat termostat a stáhnout teplotu 
na rozumné minimum (cca 10-13˚C). Proběhla diskuze ohledně 
proveditelnosti, případně určité nefunkčnosti. Je třeba najít řešení, 
protože náklady na topení v zimě dosahují cca 60-80 tisíc.

22. Vánoční besídka, vánoční bowling – termín vánoční besídky 
zatím nebyl stanoven, není snadné se domluvit na takovém, který by
všem vyhovoval. Vánoční bowling fotbalistů (určitá forma dokopné) 
proběhne v sobotu 16. 12. 2023, Sokol přispěje částkou 5.000 Kč.
Hlasování: 5 pro – 0 zdržel se – 0 proti.

23. Různé – údržba hřiště – předběžně jsme domluvili přivezení 
křemičitého písku a hnojiva, vše v ceně cca 15 tisíc. Písek i hnojivo 
rozvozíme po hřišti – formou brigády. Termín dle počasí.

Úkoly

 P. Poulíček – domluví s p. Mahelem předání podepsaného 
Dodatku k Nájemní smlouvě.

 S. Tobišková a B. Krčková – Darovací smlouvy

 M. Maxa – připraví žádost o obecní grant

 S. Tobišková – dodá rozpočet cyklo oddílu na rok 2024

 P. Poulíček – domluví s I. Machálkem předání podepsané 
vinkulace



 L. Lorenc a S. Tobišková – zaktualizují seznamy dětí 
v Rejstříku sportu

 J. Špičáková, P. Poulíček – zařídí ve Fio bance spořící účet, na 
který bychom ukládali peníze. 

Příští schůze – termín bude upřesněn

Schůze byla ukončena ve 22:30 hod

Zapsal Matěj Maxa

 

 


